
 

 
Årsmelding 2022 
 
Innledning  
Arbeidet med hverdagssykling og å synliggjøre at de som sykler er hverdagshelter fortsetter. Lokallaget 
opplever at vi har blitt mer kjent og at både Asker og spesielt Drammen kommune i større grad 
henvender seg til oss. Vi får også flere direkte henvendelser fra folk som sykler i vårt nedslagsfelt med 
spørsmål, saker de ønsker tatt opp og historier de ønsker å dele. Det er positivt! Målet til Syklistens 
landsforening lokallag Drammen, Lier, Asker er fortsatt å bidra til en trygg og sikker situasjon for de som 
sykler og går. Vi fortsetter også arbeidet med sykkelkultur og å motivere flere til å velge sykkel i 
hverdagen. Det er mye snakk om sykkel og sykling, men dessverre for få konkrete tiltak, slik vi ser det. I 
2023 ønsker vi å jobbe mer med konkrete tiltak. 
 
Aktiviteter  
Nettside  
Lokallaget har egne nettsider, https://dla-syklistene.no/, der vi fremmer sykling på en positiv måte. Dette 
gjør vi gjennom å presentere ulike turforslag i vårt nærområde, vise frem at de som sykler er 
hverdagshelter samt informere om aktuelle saker vi jobber med. Vi ønsker at nettsidene skal oppleves 
som en nyttig ressursside for både lokale og besøkende syklister. Sykkelrutene som ligger ute på 
nettsiden vil bli videreført og bør markedsføres enda tydeligere fremover.  
 
Kjernesaker 
Laget har også i 2022 videreført vårt mål om å bidra til at flere velger sykkel som fremkomstmiddel i 
hverdagen. Eksempler på saker som vi prioriterer og følger med på: 

- Skilting sykkelveier 
- Endring av vikeplikt skilting slik at syklende har samme rettigheter parallell bilveien  
- Helhetlig måte å bygge veier på; forutsigbart veinett for alle trafikanter; sikrere trafikkavvikling 
- Sykle med trafikken, ikke mot. Riktig adferd på sykkel 
- Stor andel farlige veier/kryss som krever ekstra prioritet 

 
Lokallaget er best forankret i Drammens-regionen. Her opplever vi også at flere har kjennskap til oss og 
oppsøker oss for innspill og diskusjoner. Ressursene til sykkelsatsingen i Asker oppleves som begrenset, 
og det er få initiativ fra kommunen. Lier har vi hatt liten dialog med gjennom året.  
 
Høringssvar og innspill til politisk arbeid 
Vi har gjennom året svart på henvendelser og på saker knyttet til sykkelforhold og planlegging av 
samferdsel. Primært har dette vært utført i Drammensregionen.  
 
I oktober deltok vi, på initiativ fra MDG, på en sykkeltur i Drammen sammen med Drammens Tidende. 
Alle politiske partier var invitert, men ingen stilte. Det er et signal om at saken ikke er prioritert. Målet var 
å vise frem steder der sykkelfremkommeligheten var utydelig eller vanskelig samt hvordan dette på en 
enkel måte kunne ha blitt rettet opp. Det er ofte små og ikke så kostnadskrevende endringene som skal 
til, som tydelig skilting og merking. Etterfølgende sendte vi våre innspill til MDG. 
 
Vi har også gitt innspill til Venstres partiprogram i juni.  
 
Samarbeid og møtearenaer 
Sykkelkonferanse på Hamar:  

- Laget deltok med styreleder, som også var der på vegne av SLF. 

https://dla-syklistene.no/


 

Innspillsmøte i Lier: 
- I mai deltok vi i et innspillsmøte om sykkelveier/sykling i Fjordbyen, og fikk muligheten til å bistå 

med våre tanker om gode løsninger for syklende. 
Møter med Drammen kommune: 

- Det har vært gjennomført to møter med Drammen kommune i tillegg til løpende dialog om 
sykkelforholdene i Drammen og omegn.  

- Tidligere har det vært gjennomført møter i Viken Sykkelgruppe, men ingen aktivitet i 2022. 
 

Presseoppslag 2022 
2022 var et sterkt synlighetsår for lokallaget.  

- Syv oppslag i Drammens Tidene. Alle saker er publisert både på trykk og på nett.  
o Saken med MDG fikk flere sider.  

- Ett oppslag i Budstikka 
- Laget inviterte seg selv til NRK radio og besøkte programmet «Ettermiddagen» på P1 

(distriktssendinga Buskerud) for å snakke litt om sykling og trafikksikkerhet. Vi fikk være med 
gjennom hele programmet, og fikk snakke litt lettbent om sykling på en positiv måte.  

 

 
Foto: Rune Folkedal, Drammens Tidene.  
Fra saken i Drammens Tidende 02.10.2022.  
Så fin integrert skilting at man ikke kan se det engang..... 

 
Vi er sterkest representert i Drammens regionen, og det er også der vi har størst kjennskap blant både 
politikere og media. Det bør jobbes ytterligere med å produsere saker som treffer alle tre kommuner.  
 
Styrets arbeid 
Styret har i 2022 ikke hatt noen økonomiske bevegelser på konto og skal dermed heller ikke levere 
årsregnskap for 2022.  

- 01.01.22: Inngående 15 670 kroner 
- 31.12.21:  Inngående 24 600 kroner 

 
Det har vært gjennomført fire møter i 2022. 
 



 

 
Styret for Syklistforeningen Drammen, Lier, Asker har i 2022 bestått av: 
Tom Atle Bordevik 
Jon Erik Ludvigsen 
Lotte Frost, Styreleder 
 
Jeg vil benytte anledningen til å takke hele styret for deres innsats i 2022. Det jobbes kontinuerlig med å 
synliggjøre sykkelens viktighet og hvilken posisjon den forventer i fremtidens reisemønster. Tusen takk 
for bra innsats og godt samarbeid. 
 
Holmsbu 3. april, 2023 
 
 
På vegne av styret 
Lotte Frost, styreleder 


